
 

Zápis č. 12/2014 (109) 
z řádného zasedání Akademického senátu Fakulty aplikované informatiky 

konaného dne 6. 10. 2014 
 

Přítomni:   Ing. Miroslav Matýsek, Ph.D., prof. Ing. Petr Dostál, CSc., doc. Ing. 
Martin Sysel, Ph.D., Ing. Pavel Navrátil, Ph.D., Ing. Milan Navrátil, 
Ph.D., Ing. Libor Pekař, Ph.D., Ing. Kateřina Sulovská, Ing. Peter Janků 
(celkem 8 členů AS) 

Omluveni:  

Stálí účastníci zasedání: doc. Mgr. Milan Adámek, Ph.D., doc. Ing. Marek Kubalčík, 
Ph.D., Ing. Bc. Bronislav Chramcov, Ph.D., Ing. Jiří Vojtěšek, Ph.D., Mgr. 
Eva Navrátilová, Monika Krištofová, DiS. 

Hosté: Mgr. Zdeněk Melichárek, Ph.D., Ing. Pavel Pokorný, Ph.D. 

 

Program: 

1. Kontrola zápisu ze zasedání AS FAI č. 11/2014 (108). 

2. Stav plnění usnesení AS FAI. 

3. Projednání programu zasedání. 

4. Informace děkana, proděkanů, tajemníka a předsedy AS. 

5. Projednání návrhu „Směrnice k veřejně vyhlášenému 1. kolu přijímacího řízení pro 

akademický rok 2015/2016 pro bakalářský studijní program Inženýrská 

informatika“. 

6. Projednání návrhu zástupce FAI do sněmu Rady vysokých škol pro funkční období 

2015 - 2017. 

7. Různé. 

 

Předseda AS FAI Dr. Matýsek zahájil jednání AS FAI a přivítal všechny účastníky 
zasedání. Dnešního zasedání se účastní také Dr. Melichárek, ředitel ÚTV a Dr. Pokorný,  
který představí, v rámci bodu č. 7, Návrhy pro zlepšení úrovně studentů. 

Ad 1) Kontrola zápisu ze zasedání AS FAI č. 11/2014 (108).   

Zápis je bez připomínek. Doc. Adámek doplnil informaci týkající se Informačního systému 
na výdej minutek v menze na FAI, který prezentoval na minulém zasedání AS FAI Ing. 
Kolařík. Realizace instalace systému závisí na nákupu monitorů. 

Návrh usnesení AS FAI 109/1 

AS FAI schválil zápis AS FAI č. 11/2014 (108) ve znění zveřejněném v informačním 
systému FAI.  

Hlasování 

Pro:  7 
Proti:  0 
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Zdržel: 0  

Usnesení AS FAI 109/1 

AS FAI jednomyslně schválil zápis AS FAI č. 11/2014 (108) ve znění zveřejněném 
v informačním systému FAI. 

Ad 2) Stav plnění usnesení AS FAI.   

Z předchozích usnesení nevyplývají v současnosti žádné úkoly.   

Ad 3) Projednání programu zasedání.  

Svolání k zasedání obsahující předběžný program zasedání AS FAI bylo dne 29. 9. 2014 
doručeno všem členům AS FAI elektronicky.  

Návrh usnesení AS FAI 109/2 

AS FAI schválil program zasedání č. 109.  

 

1. Kontrola zápisu ze zasedání AS FAI č. 11/2014 (108). 

2. Stav plnění usnesení AS FAI. 

3. Projednání programu zasedání. 

4. Informace děkana, proděkanů, tajemníka a předsedy AS. 

5. Projednání návrhu „Směrnice k veřejně vyhlášenému 1. kolu přijímacího řízení 
pro akademický rok 2015/2016 pro bakalářský studijní program Inženýrská 
informatika“. 

6. Projednání návrhu zástupce FAI do sněmu Rady vysokých škol pro funkční 
období 2015 - 2017. 

7. Různé. 

Hlasování 

Pro:  7 
Proti:  0 
Zdržel: 0  

Usnesení AS FAI 109/2 

AS FAI schválil program zasedání č. 109.  

 

1. Kontrola zápisu ze zasedání AS FAI č. 11/2014 (108). 

2. Stav plnění usnesení AS FAI. 

3. Projednání programu zasedání. 

4. Informace děkana, proděkanů, tajemníka a předsedy AS. 

5. Projednání návrhu „Směrnice k veřejně vyhlášenému 1. kolu přijímacího řízení 
pro akademický rok 2015/2016 pro bakalářský studijní program Inženýrská 
informatika“. 

6. Projednání návrhu zástupce FAI do sněmu Rady vysokých škol pro funkční 
období 2015 - 2017. 

7. Různé. 
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Přichází doc. Sysel. 

Ad 4) Informace děkana, proděkanů, tajemníka a předsedy AS.  

Doc. Adámek informoval o končícím projektu CEBIA a o na něj navazujícím projektu 
NPU. V rámci těchto změn probíhají personální úpravy a jednání s řešiteli. Dále od 
května 2015 končí projety v rámci OPVK a VaVpI. Je možno zažádat o projekty v rámci 
nového programu OPVVV (Operační Program Věda Výzkum a Vzdělávání). V rámci 
reakreditace oboru IT se připravuje i akreditace tohoto oboru v AJ. Proběhlo 
vystěhování FT  z prostor naší fakulty. Kromě 4. patra jsou již uvolněné prostory 
obsazeny a laboratoře rozvrhovány, 4. patro je připraveno k pronajímání. 

Prod. Chramcov informoval o tom, že bylo dokončeno stěhování a dislokace doktorandů. 

Všichni doktorandi FAI jsou na U5. Dislokaci včetně telefonních čísel přepošle prod. 

Chramcov školitelům, ředitelům a sekretářkám ústavů. Na webu FAI proběhla aktualizace 
položky „Věda a výzkum“.  

Prod. Kubalčík informoval o akci „Den Zlínského kraje“, která proběhla dne 4. 10. 2014. 
22. 11. 2014 je plánována akce „Setkání absolventů“. V prosinci 2014 a lednu 2015 
proběhnou na FAI Dny otevřených dveří. V rámci programu ERASMUS je v zahraničí 
15 našich studentů a na FAI probíhá výuka 10 zahraničních studentů. Dalších 5 
studentů bude FAI hostit v rámci IAESTE. Dne 14. 10. 2014 proběhne dodatečné 
výběrové řízení na pobyty ERASMUS na ak. rok 2014/15. Pro příští akademický rok 
proběhne výběrové řízení v únoru 2015. Zahraniční studenti Bc. studia, kteří nezískali 
nostrifikaci, studují v rámci Kurzů celoživotního vzdělávání. 7. 10. 2014 proběhne 3. 
kolo výběrového řízení do DSP v AJ. Studenti ERASMU mají zájem o rozšíření nabídky 
předmětů v AJ. 

Prod. Vojtěšek představil nový systém pro zadávání BP/DP. Jsou vytvořeny webové 
stránky a akademickým pracovníkům byly zaslány pokyny pro vypisování BP/DP. 1. 11. 
2014 budou témata zpřístupněna studentům k přihlášení. Pro databázi studijních opor 
bude využit systém MOODLE, v tomto systému opory nebudou přístupné studentům. 
Pro zpřístupnění studentům bude vytvořen kurz, do kterého budou studijní opory 
zkopírovány. Je nutné, aby všichni AP do systému MOODLE studijní opory zadali. 

Předseda AS FAI Matýsek informoval o tom, že proběhly doplňovací volby do studentské 
komory AS FAI. Bylo navrženo 16 kandidátů. Voleb se zúčastnilo 13% studentů. 

Vyhlášení výsledků proběhne 7. 10. 2014. Dále Dr. Matýsek informoval o důležitých 
bodech ze zasedání AS UTB: 

 byl projednán návrh I. Změny Stipendijního řádu UTB, z kterého bylo vypuštěno 
omezení stipendií do výše 80 % základu stanoveného MŠMT, 

 prof. Sáha se zúčastnil jako člen oficiální delegace MŠMT pracovní cesty 
do Číny, 

 došlo k meziročnímu snížení počtu nezaměstnaných absolventů k 30. 4. 2014. 

Ad 5) Projednání návrhu „Směrnice k veřejně vyhlášenému 1. kolu přijímacího řízení 
pro akademický rok 2015/2016 pro bakalářský studijní program Inženýrská 
informatika“. 

Směrnici ve formě návrhu předložil prod. Vojtěšek. Do středy 8. 10. 2014 bude připravena 
a rozeslána verze k projednání v LK AS FAI. Navrhované změny se týkají začlenění 
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přijímacích zkoušek z matematiky v rámci přijímacího řízení do Bc. studia s možností 
prominutí zkoušky studentům, kteří z matematiky maturovali, zúčastnili se Scio testů 
nebo matematické olympiády.  

Ad 6) Projednání návrhu zástupce FAI do sněmu Rady vysokých škol pro funkční 
období 2015 - 2017. 

Prof. Dostál navrhl zástupce FAI do sněmu Rady vysokých škol Dr. Matýska, který tuto 

funkci vykonával v posledních dvou funkčních obdobích. Vzhledem k tomu, že je Dr. 

Matýsek členem vedení FAI, členem AS FAI i AS UTB je vhodným kandidátem na tuto 
funkci. Jiný návrh nebyl předložen. Proběhlo tajné hlasování. 

Návrh usnesení AS FAI 109/3 

AS FAI navrhuje delegovat Ing. Miroslava Matýska, Ph.D. zástupcem FAI ve sněmu 
Rady vysokých škol pro funkční období 2015-2017. 

Hlasování 

Pro:  7 
Proti:  0 
Zdržel: 1  

Usnesení AS FAI 109/3 

AS FAI navrhuje delegovat Ing. Miroslava Matýska, Ph.D. zástupcem FAI ve sněmu 
Rady vysokých škol pro funkční období 2015-2017. 

 

Odcházejí doc. Adámek, doc. Kubalčík, Mgr. Navrátilová, prof. Dostál a Dr. Navrátil P. 

Ad 7) Různé. 

 Dr. Melichárek vystoupil s žádostí o řešení dlouhodobého problému kouření 
studentů před hlavním vchodem do budovy U5. Okolí vchodu je znečištěno 
nedopalky a žvýkačkami a někdy až hrubé chování studentů je nedůstojné 
studentů VŠ. Problém bude projednán prostřednictvím tajemnice FAI 
s majitelem pozemku a řešen ve spolupráci s Městskou policií Zlín.  

 Dr. Pokorný vystoupil s prezentací „Návrhy pro zlepšení úrovně studentů“. 
K tomuto bodu proběhla krátká diskuse. Prezentace bude rozeslána vedení FAI a 
členům AS FAI elektronicky.  

 Svolání LK: Zasedání LK se bude konat dne 13. 10. 2014 ve 13 hodin v zasedací 
místnosti U51/606 na Jižních Svazích. 

 

Návrh usnesení AS FAI 109/4 

AS FAI schválil termín příštího zasedání AS FAI 20. 10. 2014 a předběžný program 
tohoto zasedání: 

 

1. Kontrola zápisu ze zasedání AS FAI č. 12/2014 (109). 

2. Stav plnění usnesení AS FAI. 

3. Projednání programu zasedání. 
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4. Slib nových členů AS FAI. 

5. Informace děkana, proděkanů, tajemníka a předsedy AS. 

6. Projednání návrhu „Směrnice k veřejně vyhlášenému 1. kolu přijímacího řízení 
pro akademický rok 2015/2016 pro bakalářský studijní program Inženýrská 
informatika“. (proděkan Vojtěšek) 

7. Různé. 

Hlasování 

Pro:  6 
Proti:  0 
Zdržel: 0  

Usnesení AS FAI 109/4 

AS FAI schválil termín příštího zasedání AS FAI 20. 10. 2014 a předběžný program 
tohoto zasedání: 

 

1. Kontrola zápisu ze zasedání AS FAI č. 12/2014 (109). 

2. Stav plnění usnesení AS FAI. 

3. Projednání programu zasedání. 

4. Slib nových členů AS FAI. 

5. Informace děkana, proděkanů, tajemníka a předsedy AS. 

6. Projednání návrhu „Směrnice k veřejně vyhlášenému 1. kolu přijímacího řízení 
pro akademický rok 2015/2016 pro bakalářský studijní program Inženýrská 
informatika“. (proděkan Vojtěšek) 

7. Různé. 

 

 
 
 
 
 
 
Ve Zlíně dne 8. 10. 2014 
Zapsala: Monika Krištofová, DiS. 
Verifikoval: Ing. Miroslav Matýsek, Ph.D. 
 

 

 

 

Ing. Miroslav Matýsek, Ph.D. 
                        předseda AS FAI 


